
1.2产品规格:

2.1 对码步骤:
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2. 对码步骤和ＬＥＤ灯状态

Cooltec RGR08 兼容接收机兼容所有的HOTT系统的发射机。

工作电压范围  　:  3.5~8.4V
产品尺寸             :  47.5X25.5X15mm
产品重量            :  11g  
摇控距离            :  全范围
通道数量    　　:  8个标准通道

2.2 LED 状态:

1.1 Compatibility:

1.2 Specifications:

2.1 Bind procedure:

TM TMRGR08
USER MANUAL
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1. INTRODUCTION

2. BIND PROCEDURE AND LED STATUS

 

Cooltec RGR08  Compatible Receiver is designed to use with all of the HOTT system transmitters.

 

Operating Voltage Range  : 3.5~8.4V
Dimension                         : 47.5X25.5X15mm
Weight                               : 11g  
Operating Range            :  Full range
Number of Channnels    : 8 standard channels

1) Turn on the transmitter and receiver, the stadus LED of the receiver blinks red untill the receiver is bound to 

the transmitter.

2) Enter BIND mode of your transmitter and press&hold on the F/S button on the receiver for over 3 seconds, the

red stadus LED and the green stadus LED blink together. After that, follow the procedures of your transmitter to

bind, the system will connect within a few seconds. Once connected, the stadus LED on the receiver turns solid 

green, indicating the receiver is bound to the transmitter.

3) If the binding process has failed, repeat the whole procedure.

 

2.2 LED Status:

1.1 兼容性:

1. 产品介绍

(HOTT compatible receiver) RGR08 (HOTT 兼容接收 机 )

使用说明书
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STATUS

1) 打开遥控器和接收机，红色状态指示灯会一直闪烁直到接收机和遥控器对上码；

2) 进入遥控器的对码模式菜单，按住接收机上的F/S按扭超过三秒钟，接收机上的红色LED灯和绿色LED灯

会同时闪烁，然后在发射机菜单中选择确认对码，对码过程将会在几秒钟内完成，如果对码成功，发射机

上的状态LED指示灯显示为绿色常亮。

3) 对频失败则重复整个对码步骤。
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